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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az Ön minisztersége idején, 2018 májusa óta hány 
hektár állami tulajdonú termőföldet adtak el, összesen mekkora értékben, és a befolyó 
összegeket mire fordították, illetve mire fogják fordítani? Hány hektár termőföldet vettek ki a
művelés alól, hány hektár termőföld veszett el a magyar mezőgazdaság számára? Hány hektár
állami tulajdonú termőföld értékesítése van folyamatban?" 

Tisztelt Dr. Nagy István Miniszter Úr!

A 2021.  október  28.  napján,  a  Mezőgazdasági  bizottsági  beszámolóját  követően  feltett  alábbi
kérdéseimre nem kaptam Miniszter Úrtól választ, ezért most – kérésének megfelelően – írásban
teszem fel Önnek, néhány újabb kérdés kíséretében:

Az Ön minisztersége idején, 2018 májusa óta hány hektár állami tulajdonú termőföldet adtak el,
összesen mekkora értékben, és a befolyó összegeket mire fordították, illetve mire fogják fordítani?

Hány hektár állami tulajdonú termőföld értékesítése van folyamatban?

Az Ön minisztersége idején, 2018 májusa óta hány hektár termőföldet vettek ki a művelés alól,
hány hektár termőföld veszett el a magyar mezőgazdaság számára?

Tisztelettel kérem, hogy az adatokat művelési ágak szerinti bontásban legyen kedves megadni. A
harmadik  kérdésemnél  pedig  a  napelempark  létesítése  céljából  kivett  területeket  külön  legyen
kedves feltüntetni.

Várom megtisztelő válaszát!

Sportbaráti üdvözlettel,

dr. Steinmetz Ádám
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